
Veřejné zasedání č. 9 

konané dne 18.6.2015 

na Úřadě městyse Liteň 

 

Přítomni: Ing. Miroslav Horák, Šárka Marcínová, Ing. Jiří Vodička, Miroslav Slanec, Rudolf Fiřt,  

 Jiří Hrách, Filip Kaštánek, Miloslav Kliment, Jan Havelka 

Hosté:  Glaser Vladimír, Křížek Jan 

Program: 

1) Zahájení 
2) Zvolení zapisovatele 
3) Zvolení ověřovatelů 
4) Schválení roční závěrky účetnictví za rok 2014 
5) Závěrečný účet za rok 2014 Městyse Liteň 
6) Dobromysl žádost o poskytnutí finančního příspěvku 
7) Smlouva pachtovní – Pacht č.2206 
8) Žádost pana J.N. o údržbu pozemku p.č. 50/9 
9) Žádost paní M.L. o opravu zatrubnění otevřené dešťové kanalizace na pozemku 921/1 v obci Leč 
10) Smlouva o partnerské spolupráci 
11) Žádost o umístění telekomunikačního zařízení na sloup veřejného rozhlasu v Bělči 
12) Žádost o schválení podání žádosti o dotaci na Středočeský fond hejtmana a zmírnění následků 

živelních katastrof 
13) Žádost o schválení opravy ostatní komunikace na parc.č374/3 v k.ú. Běleč 
14) Žádost o schválení umístění tří stolů a slunečníku nad nimi na pozemku ve vlastnictví Městyse Liteň 
15) Žádost o odkoupení pozemku p.č. 436 
16) Žádost o odkoupení části pozemku p.č.391 
17) Žádost o odškodnění 
18) Žádost o pronájem části pozemků p.č.464/6 a 464/5 v k.ú. Běleč u Litně 
19) Nabídka zpracování studie demografického rozvoje Litně 
20) Nabídka zpracování strategie rozvoje Litně 2015 – 2025 
21) Projednání věci „nepořádku a hluku“ v oblasti „Vatiny“ 
22) Informace z výboru pro ŽP 
23) Zpracování vyhlášky o pronájmu veřejného prostranství 
24) Projednání návrhu kanalizačního řádu 
25) Projednání návrhu vybudování bezdrátového veřejného rozhlasu 
26) Pískovna 
27) Fondy (od 1.1.2016) 
28) Strategický plán + Demografická studie 
29) Hřiště 
30) Jednací řád 
31) Jmenování rad AS, o.p.s. 
32) Rekonstrukce vybavení vodárny Vlence, případně další vodárny 
33) Výměna ulic Pode Zděmi a Jana Bašty 



34) Transparentní účet 
35) Výběr místních komunikací k budování nových povrchů 
36) Usnesení 
37) Diskuse 
38) Závěr 

 

1) Zahájení 

Starosta Ing. Miroslav Horák zahájil veřejné zasedání v 19:04 hod. 

Starosta přivítal občany a zastupitele na veřejném zasedání a konstatoval, že zastupitelstvo se sešlo 
v plném počtu a je usnášení schopné.  

2) Zvolení zapisovatele 

Starosta navrhl jako zapisovatelku paní Martinu Mottlovou. 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 

 

3) Zvolení ověřovatelů 
 
Jako ověřovatelé byli navrženi zastupitelka Šárka Marcínová a zastupitel Filip Kaštánek. 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 

 

4) Schválení roční závěrky účetnictví za rok 2014 

Starosta nechal hlasovat o schválení roční závěrky účetnictví Městyse Liteň, ZŠ F.J. Řezáče a Mateřské 
školy za rok 2014 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 

 

Návrh usnesení: I. Zastupitelstvo schvaluje uzávěrku účetnictví Městyse Liteň za rok 2014 

 II. Zastupitelstvo schvaluje uzávěrku účetnictví ZŠ F. J. Řezáče Liteň za rok 2014 

 III. Zastupitelstvo schvaluje uzávěrku účetnictví Mateřské školy V zámeckém parku 
178 Liteň za rok 2014 

 

5) Závěrečný účet za rok 2014 Městyse Liteň 

Starosta nechal hlasovat o schválení závěrečného účtu Městyse Liteň, ZŠ F. J. Řezáče Liteň a Mateřské 
školy za rok 2014  

HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 



 

Návrh usnesení: I. Zastupitelstvo schvaluje závěrečný účet Městyse Liteň za rok 2014 bez výhrad 

 II. Zastupitelstvo schvaluje závěrečný účet ZŠ F. J. Řezáče Liteň za rok 2014 bez  

 výhrad 

 III. Zastupitelstvo schvaluje závěrečný účet Mateřské školy V zámeckém parku 178  

 Liteň za rok 2014 bez výhrad 

 

6) Dobromysl o.p.s. žádost o poskytnutí finančního příspěvku 

Zastupitelstvo projednalo žádost o finanční příspěvek na dofinancování služby pro klientku J.R., která 
využívá služby denního stacionáře Dobromyslu o.p.s. 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo projednalo a schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 2.000,- 
Kč. 

 

7) Smlouva pachtovní – Pacht č.2206 
 

Zemědělské družstvo Mořina žádá o uzavření nové pachtovní smlouvy s Městysem Liteň  
na pozemek parc.č.2206. Výše ročního pachtovného je Kč 6 771,- vč.DPH. 

 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo projednalo a schválilo uzavřít smlouvu pachtovní – Pacht č. 2206 a 
pověřuje starostu k podpisu této smlouvy. 

 

8) Žádost pana J. N. o údržbu pozemku p.č. 50/9  

Zastupitelstvo projednalo a neschválilo žádost pana J.N. o údržbu pozemku parc.č. 50/9 v k.ú. Liteň. 
Tento pozemek není v majetku městyse Liteň, ale Úřadu pro zastupování státu. Zastupitelstvo 
nemůže rozhodovat o údržbě daného pozemku.  
Zastupitelé hovořili o údržbě intravilánu i extravilánu obce jako celku. Údržbou se rozumí běžný úklid i 
údržba zeleně. Tuto otázku chtějí zastupitelé řešit systémově, tzn. najít způsob, jak udržovat zeleň 
v celé obci. 
 
O bodu č. 8 nebylo hlasováno. 

 

9) Žádost paní M. L. o opravu zatrubnění otevřené dešťové kanalizace na pozemku 921/1   v obci Leč 



Starosta informuje o pozemku, který není zatrubněn. Jedná se o úsek cca 30 metrů. Navrhuje, aby se 
žadatelce  poskytlo potrubí a aby realizaci provedla na své náklady. Finanční prostředky na toto 
potrubí budou čerpány ze silnic. 

 HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo a schválilo poskytnout žadatelce potrubí na 
zatrubnění otevřené dešťové kanalizace na pozemku 921/1 v obci Leč.  Realizaci provede žadatelka na 
své náklady. 

 

10) Smlouva o partnerské spolupráci 

Starosta informoval zastupitele o spolupráci s firmou Dobnet, jedná se o bezplatném zřízení veřejně 
přístupného internetového připojení v prostorách před budovou Úřadu městyse Liteň.  

HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo a schválilo Smlouvu o partnerské spolupráci 
mezi firmou Dobnet, o.s. a Městysem Liteň a pověřuje starostu k podpisu této smlouvy. 

 

11) Žádost o umístění telekomunikačního zařízení na sloup veřejného rozhlasu v Bělči 

Zastupitelstvo projednalo žádost fy. RADIOLINKplus.cz na umístění telekomunikačního zařízení na 
v Bělči. Zastupitelstvo schválilo žádost s podmínkou poskytnutí připojení internetu do klubovny 
zdarma. 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo a schválilo umístění telekomunikačního 
zařízení na sloup veřejného rozhlasu v Bělči s podmínkou zdarma poskytnout připojení internetu do 
klubovny a v jejím okolí na hřišti. 

 

12) Žádost o schválení podání žádosti o dotaci na Středočeský fond hejtmana  
 

Starosta informuje o žádosti Mateřské školy v Litni, která žádá o schválení podání žádosti o dotaci na 
Středočeský fond hejtmana. Starosta nechává hlasovat. 

Návrh usnesení: 1. Zastupitelstvo Městyse Liteň schvaluje Mateřské škole podání Žádosti o dotaci na 
Středočeský fond hejtmana. 

                              2. Městys Liteň se zavazuje finančně podílet na spoluúčasti této dotace ve výši 5% 
z 50.000,- tj.2.500,- 

 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 



 

13) Žádost o schválení opravy ostatní komunikace na parc.č. 374/3 v k.ú. Běleč 

Zastupitelstvo žádost projednalo a rozhodlo, že tuto cestu používá více místních zemědělců a měli by 
se též finančně podílet na konečné úpravě komunikace ve spolupráci s městysem. Zastupitel 
Kaštánek navrhl, že oprava komunikace by mohla být též zahrnuta do plánu oprav v budoucnosti. 

O bodu č. 13 nebylo hlasováno 

 

14) Žádost o schválení umístění tří stolů a slunečníku nad nimi na pozemku ve vlastnictví Městyse 
Liteň před Hostincem u Dvora 

Starosta informuje o žádosti na umístění tří stolů a slunečníku nad nimi na pozemku ve 
vlastnictví Městyse Liteň. Zastupitelstvo se shodlo, že žádosti může být vyhověno, v případě, 
že provozovatel hostince bude udržovat pořádek na tomto prostoru. Starosta nechává 
hlasovat. 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo Městyse Liteň schvaluje umístění tří stolů a slunečníku nad 
nimi na pozemku ve vlastnictví Městyse Liteň před budovou Hostince u Dvora, pokud bude 
provozovatel udržovat pořádek v prostoru před hostincem.  

 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 

 

15) Žádost o odkoupení pozemku p.č. 436 

Starosta seznamuje s žádostí zájemců o koupi části obecního pozemku a o umístění tohoto pozemku. 
Jedná se o mez, která byla v minulosti směněna za cestu. Dohodnutá cena je Kč 20/m2. Starosta 
nechává hlasovat o vyvěšení záměru. 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo Městyse Liteň schvaluje vyvěšení záměru odprodat pozemek o 
výměře 92 m2 p.č. 436 v k.ú. Liteň za cenu Kč 20/m2. 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9               proti: 0               zdržel se: 0 

 

16) Žádost o odkoupení části pozemku p.č. 391 v k.ú.Liteň 

Tento pozemek daroval původní majitel obci. Městys Liteň nemá zájem o prodej pozemku z důvodů, 
že se jedná o veřejnou cestu, která musí být přístupná ostatním uživatelům.  

Zastupitelstvo projednalo a hlasovalo o odprodeji pozemku parc.č. 391 v k.ú. Liteň. 

 

HLASOVÁNÍ :               pro: 0               proti: 9               zdržel se: 0 

 



17) Žádost o odškodnění vlastníků pozemku 

Starosta informuje o žádosti o odškodnění.  

 

Zastupitelstvo projednalo a hlasovalo o žádosti o odškodnění.  

HLASOVÁNÍ:               pro: 0               proti: 9               zdržel se: 0 

 

18) Žádost o pronájem části pozemků p.č.464/6 a 464/5 v k.ú. Běleč u Litně 

Žádost se týká střeleckého oddílu, který by chtěl v prostorách pískovny vybudovat sportovní střelnici.  

 

HLASOVÁNÍ:               pro: 0               proti: 9               zdržel se: 0 

 

Zastupitelstvo projednalo a neschválilo pronájem části pozemků p.č.464/6 a 464/5 v k.ú. Běleč u Litně 

 

19) Nabídka zpracování studie demografického rozvoje Litně 
20) Nabídka zpracování Strategie rozvoje Litně 2015 - 2025 

Starosta informuje, že s tímto bodem souvisí i bod 20) Nabídka zpracování Strategie rozvoje Litně 
2015 - 2025 a 28) Strategický plán + Demografická studie a budou se probírat jako celek. 

Starosta představuje pana Glasera a informuje o dřívější spolupráci s ním. Připravoval pro Liteň 
naučnou stezku, šachové figurky a nové autobusové zastávky. Pan Havelka informuje, že jeho nabídka 
na zpracování studie je výrazně nižší než pana Janáka, kterého navrhuje pan Kaštánek. Pan Kaštánek 
reaguje, proč je rozdíl v cenách vypracování a předkládá jako vzor obec Lety, která s panem Janákem 
spolupracuje a získala velké dotace. Doporučuje jednoznačně pana Janáka. Dále informuje, že v 
budoucnu obec čeká rekonstrukce školy a potřebujeme někoho, kdo má zkušenosti s podobnými 
projetky. Dotaz občana, zda budeme mít jako Městys peníze na spoluúčast k dotacím. Pan Vodička 
reaguje a dává jako vzor obec Lety, jak pracují a získávají každý rok min. 10 mil. dotace. Spojí více 
projektů a dotací. Paní Marcínová reaguje, že musíme nad spoluúčastí vždy přemýšlet. Starosta dává 
slovo panu Glaserovi. Pan Glaser informuje, že pracuje na Strategii Karlštejnska a proto nabídl Litni 
zapracování Demografické studie Litně do této velké. Uvádí, že strategie se tvoří, tak aby na sebe 
navazovaly. Proto je jeho cena nižší. Dále uvádí, že jeho firma nemá tak vysoké náklady na nájmy a 
zaměstnance apod. Informace pro zpracování studie přebírají od starosty nebo pověřené osoby. Říká, 
že se snaží vyjít vstříc malým obcím. Jdou cestou nejnižších nákladů a tyto strategie jsou použitelné 
pro získání dotací. Dále uvádí, že pan Janák pro Lety vycházel ze strategie Dolní Berounka, kterou 
vypracovávala firma pana Glasera. Pan Glaser také říká, že se musí počítat i s tím, že mohou přijít 
změny, které mohou mít vliv na Demografickou studii a tato studie pak nemusí platit. Pan Glaser říká, 
že bychom se neměly srovnávat s Lety, protože mají malý katastr zastavěný domy nebo  firmami. My 
máme jiný charakter života a podnikání a situace rozvoje je v Letech jiná než v Litni. Pan Kaštánek 
reaguje, že oni dostávají stejné finance a umí je využít lépe než my. Dále mimo jiné bylo řečeno, že 
jsme ve spolku Karlštejnsko a nejsme součástí mikroregionů. Pan Havelka informuje, že jsme již 



úspěšně také získali dotace ve spolupráci s MAS Karlštejnsko. …. Paní Marcínová reaguje a říká, že 
zastupitelstvo získalo, dostatek informací, aby se v otázce Demografické studie rozhodlo. Dále uvádí, 
že na velkou dotaci je lepší, vybrat si určitou společnost, která má zkušenost s tou danou dotací a 
podle toho se rozhodovat. 

Starosta nechává hlasovat o bodu č.19) a č.20) 

Návrh usnesení: 1) Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo a schvaluje nabídku zpracování studie 
demografického rozvoje Litně pana Ing. Vladimíra Glasera a pověřuje starostu k podpisu smlouvy. 

                              2) Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo a schvaluje nabídku zpracování Strategie 
rozvoje Litně 2015 – 2025 pana Ing. Vladimíra Glasera a pověřuje starostu k podpisu smlouvy. 

HLASOVÁNÍ:  pro: 4 (Horák, Havelka, Slanec, Fiřt) 

 proti: 5 (Kaštánek, Vodička, Marcínová, Hrách, Kliment)  

 zdržel se: 0 

Starosta nechává hlasovat o bodu č.28) 

Návrh usnesení: Vypracování dokumentů „Strategický rozvojový plán“, „Demografické studie“ 

I. Zastupitelstvo bere na vědomí: návrh usnesení zastupitele Kaštánka o vypracování 
dokumentů „Strategický rozvojový plán“ a „Demografická studie“ 

II. Zastupitelstvo schvaluje: 
1) Návrh na vypracování dokumentu „Strategický rozvojový plán“ podle Dotačních záměrů, verze 

6 a souhlasí s finančními náklady ve výši maximálně 40.000,- na tento dokument. 
2) Návrh na vypracování dokumentu „Demografická studie“ a souhlasí s finančními náklady ve 

výši maximálně 50.000,- na tento dokument. 
III. Zastupitelstvo ukládá a pověřuje: 

1) Zastupitele Filipa Kaštánka zajištěním vypracování dokumentu „Strategický rozvojový 
plán“.(nabídky jsou součástí tohoto návrhu) Termín: do 31.10.2015 

2) Zastupitele Filipa Kaštánka zajištěním vypracovíní dokumentu „Demografická 
studie“.(nabídky jsou součástí tohoto návrhu) Termín: do 30.9.2015 

HLASOVÁNÍ: pro: 5(Kaštánek,Vodička,Marcínová,Hrách,Kliment)  

 proti:4(Horák,Havelka,Slanec,Fiřt) 

 zdržel se: 0 

 

21) Projednání věci „nepořádku a hluku“ v oblasti „Vatiny“  

Stížnost občanů Bělče na paní P. byla projednána zastupitelstvem. Pan starosta bude spolupracovat 
z Městským úřadem Beroun, odborem sociální péče. O dalším postupu bude zastupitelstvo 
informováno na dalším zasedání.  

 

22) Informace z výboru pro ŽP 



Starosta dává slovo paní Jelenové. Paní Jelenová informuje o ošetření stromů v Bělči lanovou 
technikou. Termín je od  29.6. za plného provozu cena 35.000,- . Finanční prostředky ve výši 20.000,- 
budou použity z rozpočtu na zeleň a 15.000,- z rezervy. Dále informuje o ošetření stromů v liteňské 
jednosměrce. Zaměstnanci obce provedou prořezy v obci pod vedením pana Drábka. Památná lípa 
Svatopluka Čecha – je potřeba prosvětlit koruny ostatních stromů, které bude provedeno nejdříve 
příští rok. Dále seznamuje s plánovanou výsadbou ovocných stromů podél cesty do Bělče. Paní 
Jelenová informuje, že probíhá jednání o změně projektu na vysokokmeny, které jsou odolnější. 
Výsadba je domluvená s panem Durasem, který je majitelem pozemku, podél kterého bude výsadba 
provedena. Na přelomu dubna a května proběhlo jednání s firmou Living in Green. Firma se věnuje 
realizaci zahrad a obnově zeleně v obcích, zaměřují se i na získávání dotací. Paní Jelenová se domluvila 
na zpracování předběžné studie, aby se s ní zastupitelstvo mohlo seznámit. Dále uvádí, že má podněty 
do Strategického rozvoje Litně. Zpracování studie proveditelnosti přírodě blízkých protipovodňových 
opatření. A další projekty …. 

 

23) Zpracování vyhlášky o pronájmu veřejného prostranství 

Pan Kaštánek a Hrách byly na školení s názvem Tvorba vyhlášek o místních poplatcích. Pan Kaštánek 
informuje o záměru zpracovat vyhlášku o pronájmu veřejného prostranství. Bude sloužit k regulaci 
nepořádku na obecních prostorách. Jedná se o maximální částku 10,- Kč za metr a započatý den. 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9              proti: 0              zdržel se: 0 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo Městyse Liteň projednalo  a schválilo zpracování nové vyhlášky o 
pronájmu veřejného prostranství a pověřuje pana Kaštánka k vypracování návrhu vyhlášky. Termín 
zpracování do 31.10.2015 s účinností od 1.1.2016. 

 

24) Projednání návrhu kanalizačního řádu 

Starosta informoval zastupitelstvo o kanalizačním řádu, který  zastupitelstvo neschvaluje. Pan Havelka 
se dotazuje zda má někdo připomínky k navrhovanému kanalizačního řádu. Žádné připomínky ze 
stran zastupitelstva.nebyly Kanalizační řád schvaluje Městský úřad, odbor životního prostředí. 

25) Projednání návrhu vybudování bezdrátového veřejného rozhlasu 

Starosta informuje o možnostech bezdrátového veřejného rozhlasu.  

a) dotace na vybudování bezdrátového rozhlasu cca 2 mil., ale je zvýšena spoluúčast na 20% 

b) Běleč a Leč by byla řešena  odděleně propojením bezdrátově mezi Litní, Bělčí a Lečí, avšak 
rozvod signálu v Bělči a Leči by byl dosavadní, cena cca 250.000,- 

c) stávající rozhlas posílit dvěma zesilovači každý zesilovač za 10 tis., propojovací kabel 
25.000,- ….cílová cena 60.000,-, je otázka zda kombinovat s informačními SMS, 

Starosta nechává vyslovit názor občanů a zastupitelů. SMS dobrý nápad. Dále se řeší, že ti kteří chodí 
do práce, rozhlas nemůžou slyšet. Pan Vodička navrhuje skupinu tří lidí, kteří by připravili řešení 
projektu. Osloveni Novák, Dyntera, Slanec.  

 



26) Pískovna 

Pan Kaštánek uvádí, že je potřeba zvednout dno pískovny a shrnout cca 2 metry na dno pískovny, Paní 
Jelenová i pan starosta připomínají, že pan Tůma zadal geodetům vypracování mapy stávajícího stavu 
pískovny. Starosta reaguje, že by bylo nejdříve dobré mít zaměření pískovny a vyjádření pana Tůmy, a 
pak teprve návrh řešení ihned. Termín 31.7.2015  

Návrh usnesení: 

I. Zastupitelstvo bere na vědomí: návrh usnesení zastupitele Kaštánka na postup při rekultivaci 

pískovny v Bělči 

II. Zastupitelstvo schvaluje: návrh na vypracování postupu při rekultivaci pískovny v Bělči 

III. Zastupitelstvo ukládá: 

a) starostovi ing. Miroslavu Horákovi zajistit vypracování nového rekultivačního plánu 

pro Báňský úřad, který počítá s částečným neúplným zavezením pískovny, jak bylo 

navrhováno na poradě se zástupci CHKO a závodním pískovny panem Tůmou. Termín: 

do 31.8.2015 

b) zastupiteli Kaštánkovi zajistit kontakt na pronájem buldozeru s velkou kapacitou lžíce 

a zhotovení shrnutí navezeného materiálu na dno pískovny včetně navážky a panelové 

cesty na vyvýšeninu (vyvýšeninu srovnat s okolním terénem). Termín do 31.7.2015  

Po zajištění firmy, která si prohlédne předmět zakázky a dá závaznou nabídku 

v avizovaném výši do 75 tis.Kč, zajistí Filip Kaštánek. Toto bude provedeno po schválení 

stupňovitého zabezpečení pískovny panem Tůmou. 

 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9              proti: 0              zdržel se: 0 

 

27) Fondy (od 1.1.2016) 

Starosta souhlasí s fondy, které se povedou pouze statisticky. Dle počtu obyvatel trvale žijících se 
budou rozdělovat prostředky po odečtení celkových nákladů. Bude zřízena 5 členná komise Bidšovská, 
Horák, Kaštánek, Šafránek, Gabková vypracují vzorec pro rozdělení peněz. Konečná verze bude komisí 
předložena ke schválení do 30.9.2015. 

HLASOVÁNÍ:               pro: 7              proti: 1(Havelka)              zdržel se: 1(Marcínová) 

 

28) Strategický plán + Demografická studie 

Bod 28) sloučen s body 19) a 20) 

 



29) Hřiště 

Předkládá pan Kaštánek, který říká, že je možnost čerpat dotace na dětská hřiště pro Běleč a Liteň. V 
rozpočtu je volných až 350.000,-. Starosta nechává hlasovat.  

Návrh usnesení:  

I. Zastupitelstvo ber na vědomí: návrh usnesení zastupitele Kaštánka na vypracování 
projektové dokumentace pro rekonstrukci stávajících hřišť v Bělči a Litni 

II. Zastupitelstvo schvaluje: 
a) Záměr Realizace rekonstrukce sportoviště s účastí dotační podpory. Finanční podíl obce na 

realizaci sportoviště bude hrazen z rozpočtu obce 
b) Vyhledat projektanta a zadat mu vypracování projektu na rekonstrukci hřišť 
c) Patroni projektu jsou Miloslav Kliment a Šárka Marcínová za Liteň a Iveta Sládková za Běleč. 

Patroni jsou určeni pro komunikaci s projektantem 
d) Zastupitelstvo zároveň doporučuje neutratit finanční prostředky alokované v kapitole kultura a 

sport na opravu hřiště v tomto roce a použít je na úhradu spoluúčasti v roce 2016 
III. Zastupitelstvo ukládá starostovi ing. Horákovi: 
a) Zajistit podklady pro zadání výběrového řízení na výběr vhodného autorizovaného 

projektanta. Termín: do 30.6.2015. Informovat o průběhu zastupitele elektronickou poštou. 
b) Po schválení zastupitelstvem zadat vypracování projektové dokumentace a ocenění výkazu 

výměr a vytvořit rozpočet. Termín do 30.9.2015 – rozeslat elektronickou poštou na všechny 
zastupitele. 

c) Podepsat s firmou Direkta, Praha 8, Zenklova 37, zastoupenou paní Ondřejovou, Smlouvu o 
dílo na administraci dotace. 

 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9              proti: 0              zdržel se: 0 

 

30) Jednací řád 

Tento bod předkládá pan Kaštánek.  

I. Zastupitelstvo bere na vědomí: návrh usnesení zastupitele Kaštánka na změnu jednacího 
řádu v Čl. 4 Příprava zasedání zastupitelstva městyse přidáním bodu 6) 

II. Zastupitelstvo schvaluje: Znění bodu 6) čl.4 takto: Pokud nebudou témata k odhlasování a 
přijetí usnesení předložena písemně, nebudou projednána a musí být stažena z programu 
jednání zastupitelstva. 

 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9              proti: 0              zdržel se: 0 

 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo projednalo a schválilo doplnění jednacího řádu v čl. 4 o bod č. 6. 

 

31) Jmenování rad AS, o.p.s. 



Starosta informoval přítomné o tom, že 12.4.2015 skončil mandát většiny členů správní a dozorčí rady 
Ateliéru Svatopluk o.p.s.. Po dvou měsících se správní rada sešla a konstatovala, že zastupitelstvo 
Městyse Liteň za ně dosud nenavrhlo nové členy, a proto projednala nové složení těchto orgánů, 
které bylo zasláno na soud. Navrženi byli do správní rady za Městys Liteň Ing. Miroslav Horák, paní 
Jindřiška Zítová, za Digitus Mise o.p.s. z Hořovic pan Křížek, do dozorčí rady za Městys Liteň Mgr. 
Lenka Jelenová, paní Marie Gabková a za Digitus Mise o.p.s. Hana Anýžová. S tímto postupem 
vyjádřilo nesouhlas několik zastupitelů s odvoláním na vymínění kompetencí zastupitelů. Po diskuzi 
zastupitelstvo navrhlo do správní rady za Městys Liteň Ing. Miroslava Horáka a pana Milana Odstrčila 
a do dozorčí rady pana Toma Šafránka, paní Olgu Beaufortovou a pana Jana Čecha.  

HLASOVÁNÍ: pro: 5 (Kaštánek,Vodička,Slanec,Hrách,Kliment)  

 proti: 4 (Horák,Havelka,,Fiřt, Marcínová ) 

 zdržel se: 0 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje: Jmenování členů správní rady a jmenování dozorčí rady 
společnosti Ateliér Svatopluk, o.p.s.: 

1) Členy správní rady:  1)Ing. Miroslav Horák  2) Milan Odstrčil 

2) Členy dozorčí rady:  1)Tom Šafránek 2)Olga Beaufortová 3)Jan Čech 

 

32) Rekonstrukce vybavení vodárny Vlence, případně další vodárny 

Starosta informuje, že se zastupitelstvo shodlo na rekonstrukci vodárny. Návrh vypracoval  zastupitel  Filip 
Kaštánek. Starosta informuje o kontrole vody z Krajské hygienické stanice Středočeského kraje.  

Návrh usnesení:   

I. Zastupitelstvo bere na vědomí: návrh usnesení zastupitele Kaštánka na výměnu technologie ve 
vodárně Vlence 

II. Zastupitelstvo schvaluje: Začít s přípravou výměny technologie ve vodárně Vlence, případně i 
v dalších částech vodovodu, pokud to bude potřeba 

III. Zastupitelstvo ukládá Starostovi ing. Horákovi: 
a) Zajistit podklady pro zadání výběrového řízení na výměnu technologie (nová čerpadla, signalizace, 

úpravna vody – UV lampa místo chloru, úprava tvrdosti výměnou iontů, případně čištění reverzní 
osmózou). Termín: do 31.8.2015 

b) Vypracovat srovnání nákladů na opravy ve vodárnách a vypracovat srovnání energetické náročnosti 
nové a staré technologie a vyčíslit návratnost investice. Termín: do 30.9.2015 – rozeslat elektronickou 
poštou na všechny zastupitele. 

 

HLASOVÁNÍ:               pro: 9              proti: 0              zdržel se: 0 

 

33)  Výměna ulic Pode Zděmi a Jana Bašty 
 

 



  
I. Zastupitelstvo bere na vědomí informaci, že Úřad středočeského kraje bude 
pozitivně přistupovat k návrhu městyse Liteň k výměně ulice „J. Bašty“ a „Pode 
Zděmi“ tak, aby se J. Bašty stala krajskou komunikací a ulice Pode Zděmi místní 
komunikací.  
 
II. Zastupitelstvo schvaluje provádění opravy vozovky po výkopu kanalizace v 
ulici J. Bašty v původním rozsahu (do 3 m šířky), jak ho definuje schválený 
projekt.  
 
III.Zastupitelstvo ukládá: Starostovi zahájit jednání s krajským úřadem s cílem 
směnu uskutečnit. Pravidelně informovat zastupitelstvo při každém zasedání o 
postupu jednání. Termín: okamžitě. 
 
O návrhu se hlasovalo v původním znění se změnou, že cílem jednání 
s krajským úřadem nebude uskutečnit směnu, ale domluvit spolupráci. Ulice 
Pode Zděmi by mohla zůstat v majetku krajského úřadu, Městys by však mohl 
s ulicí nakládat tak, aby část mohla být pěší zónou. 
 
 

HLASOVÁNÍ:               pro: 8              proti: 0              zdržel se: 1 (Havelka) 

 

34) Transparentní účet 

Starosta informuje o navýšení nákladů v případě zřízení transparentního účtu až na 400.000,- ročně. 
Jelikož banky u nichž má obec účty, účtují poplatky po položkách a při četnosti převodů na další 
zřízené účty, se tyto poplatky zvýší. Dále by se navýšily náklady na další účetní. Pan Kaštánek 
konstatuje, že zřejmě máme účty u špatných bank. Protože dnes jsou banky, které jsou bez poplatků. 
A dále oponuje, že lze účtovat jednodušším způsobem. Starosta dále uvádí, že rozklikávací rozpočet 
řekne více než transparentní účet. 

HLASOVÁNÍ: pro:4(Kaštánek,Vodička,Hrách,Kliment) 

 proti:4(Horák,Havelka,Slanec,Fiřt) 

 zdržel se:1(Marcínová) 

 

35) Výběr místních komunikací k budování nových povrchů 
 
Zastupitelstvo rozhoduje o výběru ulice k budování nových povrchů. Vybrána ulice Chrástecká plus 
nájezdy z bočních ulic. 
 

36) Usnesení 
 

37) Diskuse 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 
 



 



 
 

 

  



 


